
Un caf� d'una hora i mitja amb l'alcalde

Llagostera estrena la iniciativa que els ve�ns parlin amb el batlle a la taula d'un bar

Ferm� Santamaria pren notes i contribueix al debat

ÒSi hi ha un problema d'aigua, jo m'ho apunto.Ó L'alcalde de Llagostera, Ferm� Santamaria, arriba cap a tres

quar ts de cinc de la tarda al caf� del Casino Llagosterenc, a la c�ntrica pla�a Catalunya. Saluda els coneguts,

treu un bloc de la jaqueta i un bol�graf, i s'asseu. Ho fa en una taula rodona de marbre i s'apunta els noms dels

tres primers ve�ns que s'han interessat en la innovadora iniciativa de l'Ajuntament de Llagostera: l'alcalde fa el

caf� amb els ciutadans d'igual a igual i sense cap tr�mit previ a banda de l'enviament d'un correu electr�nic. La

iniciativa es vol fer l'�ltim divendres de cada mes i es variar� el punt de trobada. ÒEsteu convidatsÓ, diu el batlle

als tres conter tulians al f inal d'una ter t�lia diferent, d'una hora i mitja.

Mentre a la taula del costat fan el d�mino i al televisor, sense volum, hi ha sintonitzada una s�rie del canal TV3

HD, Santamaria dialoga amb l'enginyer inform�tic Alber t Coronado, que fa d'aut�nom; el funcionari Jos� Manuel

Gonz�lez, i Gemma Tarr�s, emprenedora i propiet�ria d'una empresa de servei d'�pats. Una hora i mitja de

conversa distesa donen per a molt i no tot s�n f lors i violes. Gonz�lez, que fa un any que viu a Llagostera, es

queixa que al carrer Ricard Casademont els ve�ns del seu bloc han hagut de fer servir una bomba per tenir m�s

pressi� d'aigua del seu pis i poder-se dutxar com cal. Santamaria ha d'escoltar algunes cr�tiques perqu�

l'Ajuntament va donar el perm�s de primera ocupaci�. ÒEn cinc anys de govern, �s el primer cop que s� que hi ha

aquest problemaÓ, diu el batlle.

Tret d'aquesta queixa puntual, l'alcalde agraeix les apor tacions dels tres ve�ns, que poden parlar sense cap

impediment amb la m�xima autoritat local. La conversa, a petici� de Tarr�s, deriva en una proposta de

colálaboraci� en la dinamitzaci� del municipi i a plantejar idees per millorar el transpor t p�blic o l'activitat

tur�stica.

Santamaria viu a Llagostera des del 1973 i, en canvi, Coronado, des de fa un mes. L'alcalde assumeix la cr�tica,

per� exposa els projectes del seu govern (11 regidors de 13). Parla d'ampliar la zona industrial, dels benef icis de

mancomunar serveis amb altres pobles dels voltants i del futur centre d'interpretaci� de les muralles antigues.

Amb respecte i amb normalitat. Els tres ve�ns se'n van satisfets.
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